

蘇黎世 x Baby Kingdom 保費 85 折推廣

條款及細則

1. 蘇黎世 x Baby Kingdom 保費 85 折推廣（「此推廣」）由蘇黎世保險有限公司（於瑞士註冊成立之有限公司）（「蘇黎世」）提供。
2. 此推廣只適用於 2021 年 10 月 7 日至 2021 年 12 月 31 日期間（包括首尾兩日）（「推廣期」）經 Baby-Kingdom.com（「Baby Kingdom」）於網上成功申請蘇黎世「自選家居」保險計劃、「僱易保」家傭保障計劃及/或「健診易」門診及牙科保障計劃（「指定保險計劃」），並輸入指定推廣編碼，而有關保單於 2021 年 12 月 31 日或之前成功由蘇黎世簽發及生效。
3. 如簽發的保單其後因任何原因被取消，客戶將按比例獲退還實際已支付的保費。
4. 此推廣不適用於任何現有指定保險計劃之保單的續保。
5. 如在推廣期前三個月內撤銷或取消指定保險計劃的申請或保單，有關客戶將不能享有此推廣。
6. 有關申請或保單遞交、簽發、撤銷或取消的日期概以蘇黎世的記錄為準。
7. 蘇黎世保留修訂或終止此推廣（部分或全部）或修改此等條款及細則，而無須預先通知的權利。
8. 如就此推廣有任何爭議，概以蘇黎世的決定為準。
9. 此等條款及細則的中英文版如有不符，概以英文版本為準。

Zurich x Baby Kingdom - 15% off Premium Discount Promotion

Terms and Conditions

1. Zurich x Baby Kingdom - 15% off Premium Discount Promotion (“Promotion”) is provided by Zurich Insurance Company Ltd (a company incorporated in Switzerland with limited liability) (“Zurich”).
2. This Promotion is applicable to customers who apply for Zurich HomeChoice Insurance Plan, Helpersafe Domestic Helper Insurance Plan and/or ClinicGo Outpatient Medical and Dental Care Plan (“designated Insurance Plan”) through Baby-Kingdom.com (“Baby Kingdom”), and enter the designated promo code in online application form between October 7, 2021 and December 31, 2021 (both days inclusive) (“Promotion Period”), with the policy successfully issued by Zurich and effective on or before December 31, 2021.
3. If the policies issued are subsequently cancelled for whatever reasons, only the actual premium paid will be refunded to the customers on a pro-rata basis.
4. The Promotion is not applicable to the renewal of any existing designated Insurance Plan policies.
5. The customers whose application or policy for designated Insurance Plan has been withdrawn or cancelled within three months before the Promotion Period will not be entitled to the Promotion.
6. The date appearing in the records of Zurich will be conclusive as to the date on which the relevant application or policy was submitted, issued, withdrawn or cancelled.
7. Zurich reserves the right to alter or terminate this Promotion (in whole or in part) or amend these terms and conditions at any time without prior notice.

8. In case of any disputes arising from this Promotion, the decision of Zurich shall be final and conclusive.
9. In case of any inconsistency between the English and Chinese of these terms and conditions, the English shall prevail.